

高雄醫學大學生命科學院

114學年度學生口頭論文競賽

1. **目的**：為鼓勵本學院學生積極參與生命科學相關研究，以提昇本學院學生之研究風氣，特舉辦此項競賽。
2. **參加資格**：本校生命科學院所有**碩博士班在學學生**均可參賽，一位學生以投稿一篇競賽論文為限。
3. **時間**：115年3月26日(四) 09:00-13:30。
4. **地點**：本校勵學大樓4F第四會議室。
5. **舉行方式**：分為(1).醫藥化學組 (2).應用化學組 (3).生醫與生技組 (4)環境生物組，請各位同學選擇所屬領域報名參加口頭論文競賽。每人口頭報告時間為5分鐘(限以英文進行報告)，評審將依據口頭報告內容綜合評分。
6. **3/20(五)**前公布口頭論文競賽之報告時間表。
7. **獎勵方式**：待公告。

【報名方式】

報名表單：請至生命科學院首頁>公告事項>學院公告>生命科學院114學年度學生口頭論文競賽 <https://forms.gle/U11EiwnKKjBpFkRL6>

QR Code :



1. **報名時間**：即日起至115年3月10日(二)17:00止，請由上列報名表單線上報名暨上傳壁報摘要電子檔 (pdf檔)，收到表單回覆副本者即完成報名手續。
2. **摘要格式**內容應清楚包含研究背景與研究動機、主要研究結果及結論，全文以不超過250字以內為原則。摘要範本請參閱：<https://pse.is/8muyg4>

College of Life Science, Kaohsiung Medical University

2026 Students' Oral Presentation Competition

1. Purpose: To encourage students of the College of Life Science to actively participate in life science-related research and to enhance the academic research atmosphere within the college.

2. Eligibility: All current master's and doctoral students of the College of Life Science are eligible to participate. Each student is limited to submitting one research for the competition.

3. Date and Time: March 26, 2026 (Thursday), 09:00–13:30.

4. Venue: Conference Room 4, 4th Floor, Li-Hsueh Building

5. The competition is divided into the following groups:

(1) Medicinal Chemistry Group; (2) Applied Chemistry Group;

(3) Biomedical and Biotechnology Group; (4) Environmental Biology Group.

Participants should register under the category that corresponds to their field. Each oral presentation will be limited to 5 minutes and must be delivered in English. Judges will evaluate and score based on the content of the presentation.

6. Presentation Schedule Announcement: The oral presentation competition schedule will be announced by March 20th (Friday).

7. Rewards: To be announced.

Abstract guideline

Please go to register on the website: <https://forms.gle/U11EiwnKKjBpFkRL6>

QR Code :



- (1) The registration (including abstract submission) deadline will be **17:00, 10th March 2026**. The abstract (in pdf. form) should be uploaded upon registration.
- (2) Please prepare the abstract as a continuous text, clearly structured to include the study background and rationale, main findings, and conclusions. The abstract should not exceed 250 words. The abstract template is available at: <https://pse.is/8muyg4>